
Jeg har kvittet smøgerne til fordel for at dampe - og det er virkelig noget der kan mærkes på 

helbredet. 

 

Jeg ber jer virkelig ikke at køre det "stramme" lovforslag igennem, i vil dræbe alle vores gode 

forhandlere i Danmark. Men godkendelse og tårnhøje godkendelse priser er det jo kun Nicorette 

som har "råd" til at få godkendt e-cigaretterne. 

 

Vi har allerede gode produkter på markedet som vi dampere er glade for! 

 

Hilsen Jette  
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